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Protokoll nr 192 fört vid sammanträde med styrelsen för Strandhaga Koloniförening 
2022-10-22 i klubbstugan. 
 
Närvarande: Maria Fermvik, Inga-Lill Nilsberth, Ulf Petersson, Anders Collbo,  
Annica Ljungdahl och Kenneth Lundqvist. 
Frånvarande: Kerstin Hansson. 
 
§ 1.   Sammanträdet öppnades. 
          Maria Fermvik hälsade alla välkomna. 
 
§ 2.   Dagordningen. 
          Dagordningen godkändes. 
 
§ 3.   Föregående protokoll. 
          Protokoll 191 godkändes. 
 
§ 4.   Lekplatsen. 
          Beslutades att lekstugan skall renoveras och arbetet skall utföras av vaktmästarna. 
          Lekbord har ej inskaffats under 2022 detta skall utföras under våren 2023. 
 
§ 5.   Staketfrågan. 
          Staketfrågan är avslutad. 
 
§ 6.   Framkomlighet för utryckningsfordon. 
          Räddningstjänsten har varit och besökt Strandhaga och tyckte det såg bra ut 
          betr. framkomligheten på området. 
 
§ 7.   Laddning av elbilar. 
          Beslutades att det inte är tillåtet att parkera i gångarna för att ladda bilen vid sin stuga. 
 
§ 8.   Tvättstugan under vintern. 
          Tvättstugan får användas endast av föreningens medlemmar och under vintern endast 
           av medlemmar som betalat avgift för åretruntboende eller helgboende. 
 
§ 9.   Belysning. 
          Beslutades att se över utebelysningen på området eftersom det är några av armatur- 
          erna som lyser hela tiden. Kenneth Lundqvist utreder detta vidare. 
 
§ 10.  Elavtal. 
           Föreningens elavtal gicks igenom och det beslutades att styrelsen skall teckna ett nytt 
           elavtal. 
 
§ 11.  Hemsidan. 
           Maria Fermvik har uppdaterat hemsidan med styrelseprotokoll och bygg-pm. 
           Adress till hemsidan är www.strandhaga.se. 

http://www.strandhaga.se/
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§ 12.  Inför stämman. 
           Eftersom valberedningen saknas i föreningen så skickar styrelsen ut information 
           till berörda personer som står på valbar plats. 
 
§ 13.  Nya medlemmar. 
           Inga nya medlemmar. 
 
§ 14.  Övriga frågor. 

a. Brevlådor för åretruntboende. 
Vid ny placering av brevlåda utanför området för åretruntboende skall detta 
anmälas till vaktmästare. Brevlådan bekostas av stugägaren och flyttningen 
står föreningen för. 

 
b. Lån av släpkärra. 

Eftersom släpkärran som vaktmästarna har tillgång till var i behov av renovering 
så beslutades att föreningen ger ett bidrag på 2000:- för renovering av släpkärran. 
Föreningen riktar ett stort tack till Jan-Erik Gunnarsson för att föreningen har  
tillgång till släpkärran. 

 
c. Träd vid parkeringen mot Tylösandsvägen. 

Beslutades att ta bort 4 st sjuka träd vid parkeringen. Ulf Petersson tar kontakt 
med trädfällaren som har använts tidigare på området. 

 
d. Bevakning av området. 

Beslutades att Maria Fermvik tar kontakt med vaktbolaget betr. placering av  
scanningsdekaler. 

 
e. Råttfällor. 

Beslutades att låna ut 1st råttfälla till grannområdet. Råttfällan är av den typ som 
placeras ovan markytan. 

 
§ 15.  Nästa möte. 
           Lördagen den 10 December med början kl.11.00 på Verona. 
 
§ 16.  Avslutning. 
           Maria Fermvik tackade och avslutade mötet. 
 
Vid protokollet 
 
Kenneth Lundqvist 
Sekr. 
Justeras 
 
Maria Fermvik 
Ordf. 


